
687766

HM9Ifei31@miiwws nll10 2ejTo |@minvws nl]
From

Sent Tue 7 7 2020 8 07 32 AM

Subject RE brief Min VWS om dagelijkse COVID registratie ziekenhuizen instand te houden

Received Tue 7 7 2020 8 07 32 AM

10 2e Heb nu de brief gezien We willen inderdaad dat ook de opnames completer in NICE komenNav punt 1 Reactie

Osiris loopt door voor dealle covid 19 meldingen We zullen inderdaad als NICE completer is voor het aantal opnames NICEals

bron gaan gebruiken Voor de ggd en maakt dat niet zoveel uit zij moeten alle gevallen blijven melden in osiris

Mijn eerste punt is dus geen aandachtpunt meer Wei het tweede punt dat ik noemde Wil een van jullie dit nog doorgeven
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10 2»Hoi 10 2e en

Zeker interessant en opmerkelijk Twee aandachtspunten
1 het stoppen met Osiris als databron voor ziekenhuisopnames Ik heb voor de zekerheid net nog wel even nagevraagd bij [III
H of zij dit advies vanuit RIVM herkent Zij antwoordde dat ze niet van dit besluit op de hoogte is en dit blijkbaar in haar

vakantie is genomen Ze gaat er morgen binnen RIVM nog even achterna hoe dit advies tot stand is gekomen Ik heb haar

gevraagd dan ook te checken of de GGD en zijn geinformeerd over dit advies van het RIVM en of zij de rede ervan inzien

2 In de brief van 25 maart wordt ook de LNAZ nog als belangrijke bron genoemd voor inzicht in de beddencapaciteit NICE gaat

over aantal patienten In de voorliggende brief van de minister wordt daar met geen woord over gerept Volgens mij is dat

onhandig We moeten deze informatiestroom koesteren ook omdat we er nog een apartetegel voor willen maken kans op

verdringing reguliere zorg bij sterke toename van aantal covid patienten Om die reden zit ook

projectteam Bovendien hebben we in de laatste TK brief geschreven de LNAZ als databron voor het dashboard te

onderzoeken Tenzij er zwaarwegende argumenten zijn het niet te doen zou ik ook een passage opnemen over het belang van

het blijven continueren van deze datastroom

10 2» nu in het

Vriendelijke groeten van 10 2e

10 2e 10 2a @minvws nlVan

Verzonden maandag 6 juli 2020 19 20

Aan

Onderwerp FW brief Min VWS om dagelijkse COVID registratie ziekenhuizen in stand te houden

10 2« 10 2e 10 2e 10 2e|@minvws nl 5 minvws nl

HI

Is interessant

Grt 10 2e

10 2e 10 2e

£10 2e

10 2e

10 2e

10 2e

10 2e 10 2e

10 2e 10 2e 10 {2e

10 2»

dubbe



687766

dubbel


